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Els 21 candidats a cinc places 
de bombers que han iniciat les 
proves del concurs han de re-
petir l’entrevista de la part del 
psicotècnic que l’empresa Li-
dera, contractada pel Govern 
per fer aquestes proves, els va 
fer. El motiu és que van recór-
rer contra la manera com es va 
fer aquesta part. Al·leguen que 
al plec de bases no hi figurava 
que l’entrevista fos per Skype. 
Segons va informar l’empresa 
adjudicatària, com que es va 
fer en juliol i l’entrevistador 
no es podia traslladar al Prin-
cipat, es va decidir fer-ho a 
través d’aquest mitjà. La mi-
nistra de Funció Pública, Ju-
dith Pallarés, va comentar que 
l’empresa va pensar que no hi 
hauria cap problema, “però és 
cert que al plec de bases no 
s’informava d’aquest format i 
per tant vam admetre l’error 
de forma, després de consul-
tar-ho amb el gabinet jurídic”.

SET RECURSOS
El concurs no només ha tingut 
aquesta queixa formal, sinó 
que el Govern ha rebut set 
recursos. Dos de relacionats 
amb aquesta errada de forma 
que critica que l’entrevista fos 

per Skype i no presencial i que 
des de l’executiu afirmen que 
ja estan resolts, i dos més que 
es debatran avui i quedaran 
tres per resoldre. Es tracta 
d’altres qüestions relaciona-
des amb les proves practica-
des, del contingut de les quals 
no s’ha informat.

El que sí que ha pogut saber 
aquest rotatiu és que algun 
dels candidats es va queixar 
perquè l’entrevista es va fer en 
castellà. La ministra de Funció 

Pública assegura que l’empre-
sa Lidera ha informat que es 
van fer en aquest idioma per-
què prèviament  es va pactar 
entre l’entrevistador i l’entre-
vistat. Segons al·leguen des de 
l’empresa, l’entrevistador era 
menorquí i per Skype algun 
dels candidats no entenia bé 
el que deia i es va pactar fer-
ho en castellà. 

La ministra Pallarés va in-
formar que moltes d’aquestes 
proves de concursos per a cos-

sos especials s’externalitzen 
a empreses especialitzades, i 
va afegir que la mateixa em-
presa Lidera ha resolt l’error 
reconegut pel Govern. Segons 
la ministra, es va convocar a 
una reunió tots els candidats 
per explicar-los que la prova 
de l’entrevista s’havia de repe-
tir perquè va ser recorreguda, 
primer per un i després per 
diversos aspirants que es van 
afegir. 

L’empresa doncs, ha hagut 
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d’enviar un altre entrevistat 
per repetir la prova de manera 
presencial, i segons va asse-
gurar la ministra ja s’haurien 
realitzat les primeres entre-
vistes en aquest segon format. 

“Em sap greu el que ha pas-
sat, perquè aquests processos 
paren la vida de la gent, i el 
Govern per no incórrer en els 
processos llargs que ens han 
portat a la Batllia en altres 
casos, hem resolt al més ràpid 
possible i hem acceptat l’error 
de forma”, va comentar la mi-
nistra. 

Per aquest argument, s’es-
pera que l’executiu solucioni 
al més aviat possible els al-
tres cinc recursos. Es preveu 
que el mes d’octubre els can-
didats que opten a les places 
puguin iniciar la formació que 
des del cos de bombers tenen 
preparada, i per aquest motiu 
haurien de ser decisions admi-
nistratives urgents, o s’hauria 
d’ajornar la formació prevista 
per als futurs bombers. 
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Progressistes-SDP veu futur 
a la plataforma Laurèdia en 
Comú, que vol consolidar i fer 
créixer amb l’entrada per exem-
ple de gent del Partit Socialde-
mòcrata, i aposta per la conti-
nuïtat de l’actual cònsol, Josep 
Miquel Vila, per seguir liderant 
el projecte als comicis del 15 de 
desembre vinent.

Així ho va explicar ahir el 
conseller de la formació al 
Comú de Sant Julià de Lòria, 
Josep Lluís Donsión, que va 
remarcar que tot i que la “pre-
ferència és que el cònsol que 
hi ha continuï” es tracta d’una 
“decisió que ha de prendre ell”. 

Donsión, que es va mostrar 
convençut que la plataforma 
“ha funcionat”, va recordar que 
en les reunions de LC ja hi as-
sisteixen representants del PS, 
i va incidir en la possibilitat que 
s’acabin afegint a la plataforma 
amb la idea “de crear un Comú 
més fort i més representatiu”.

Quant a la possibilitat que en 
les diferents converses que la 
formació manté a d’altres par-
ròquies de cara a la configuració 
de candidatures transversals hi 
hagi també un diàleg amb re-
presentants del PS, el president 
de Progressistes-SDP, Jaume 
Bartumeu, que va remarcar que 
“ni tenim línies vermelles ni 
volem posar condicions”, va as-

segurar que “la línia telefònica 
és oberta i si volen parlar amb 
nosaltres ja saben on som”.

Així mateix, el dirigent pro-
gressista va destacar la “comple-
xitat” de les converses amb les 
diferents forces, i més després 
que cada vegada siguin més les 
que “s’afegeixen a la proposta 
de fer llistes transversals”, i es 
va mostrar convençut, com és 
habitual, que fins “els últims 
dies no s’acaben de concretar”.

D’altra banda, Bartumeu va 
aprofitar la compareixença per 
mostrar la “sorpresa i indigna-
ció” de la formació amb tots els 
problemes que s’estan donant 
amb les noves línies de transport 
regular de passatgers al Pas de la 

Casa, i va destacar que fets com 
els denunciats ahir a les xarxes 
socials per un grup de treballa-
dors i treballadores posen en evi-
dència que “hi ha dues Andorres 
a dos velocitats diferents”, tal 
com la formació ha advertit en 
reiterades ocasions. En aquesta 

línia, el president de Progres-
sistes-SDP va instar l’executiu a 
dedicar-se més a aquest tipus de 
qüestions i no a centrar-se tant 
en nomenaments, i va demanar 
que es plantegi un pressupost 
amb mesures socials per a famí-
lies i empreses.

SDP aposta per fer créixer LC i la 
continuïtat de Vila al capdavant

Partits

Josep Lluís Donsión i Jaume Bartumeu en una compareixença anterior.
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